

陳震夏宿舍高桌晚宴 30/3/2010 Chan Chun Ha Hostel High Table Dinner



嘉賓講者港鐵行政總裁周松崗爵士與書院行政人員及陳震夏宿舍同學合照留念。

The guest speaker, Sir Chow Chung-kong, Chief Executive Officer of MTR Corporation, posed a group photo with College administrative staff and residents of Chan Chun Ha Hostel.

聯合書院天文觀測入門講座 —— 小口徑便攜觀星裝備簡介 31/3/2010 United College Astronomy Talk - Introduction to Portable Star Gazing Equipment



出席天文觀測講座的嘉賓及同學大合照。 Guests and students attending the astronomy talk posed a group photo.



同學在黃先生及唐先生的指導下嘗試使用各種觀測儀器。

Students tried to use different types of star gazing equipment under the instruction of Mr Wong and Mr Tong.



香港天文學會資深會員唐國華先生(左圖)及前坐井會會長黃隆先生(右圖)向同學講解便攜式望遠鏡的種類、特點及使用方法。

Mr Tong Kwok-wah, experienced member of the Hong Kong Astronomy Society (left picture), and Mr Wong Lung, former Chairman of the Sky Observers' Association (Hong Kong) (right picture), introduced types, features and usage of different portable telescopes to United College students.

伯利衡宿舍高桌晚宴 7/4/2010 Bethlehem Hall High Table Dinner



嘉賓講者香港領港會高級領港員楊敏初船長(右二)與院長馮國培教授(中)、伯利衡宿舍舍監李丹教授(最右)、伯利衡宿舍宿生會會長李建亮同學(左二)及副會長關恩慈同學合照。

The guest speaker, Captain Thomas M C Yeung, Hong Kong Pilots Association Limited (second from right), posed a group photo with Professor Fung Kwok-pui, College Head (centre), Professor Lee Tan, Warden of Bethlehem Hall (far right), Mr Lee Kin-leong, Chairman of Bethlehem Hall Hostel Residents' Association (second from left) and Ms Kwan Yan-chi, Vice-chairperson of the Association.

恒生樓宿舍高桌晚宴 8/4/2010 Hang Seng Hall High Table Dinner



嘉賓講者《亞洲週刊》總編輯邱立本先生出席高桌晚宴並為同學作短講。

The guest speaker, Mr Yau Lop-poon, Editor-in-Chief of *Yazhou Zhoukan*, delivered a talk at the high table dinner for students of Hang Seng Hall.

湯若望宿舍高桌晚宴 15/4/2010 Adam Schall Residence High Table Dinner

嘉賓講者香港立法會前任議員梁國雄先生(左二)、社會民主連線主席、區議員陶君行先生(中)與院長馮國培教授(最左)、湯若望宿舍舍監陳淑賢教授(最右)及湯若望宿舍宿生會會長陳順鋒同學合照留念。



The guest speakers, Mr Leung Kwok-hung, former member of the Legislative Council of Hong Kong (second from left) and Mr To Kwan-hang, Chairman of League of Social Democrats and District Councilor (centre) posed a group photo with Professor Fung Kwok-pui, College Head (far left), Professor Barley Mak, Warden of Adam Schall Residence (far right) and Mr Chan Shun-fung, Chairman of Adam Schall Residence Hostel Residents' Association.